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Bijdrage kaderstelling 2013,                                          Waalwijk,  Datum 21 juni 2012 

 

Voorzitter, 

Met het nu gepresenteerde voorjaarsbericht krijgen wij een goed zicht op de stand van zaken op dit 

moment, en de eventuele noodzaak van het bijsturen van de begroting van het lopende jaar. Ook is het 

een voorwaarde voor het krijgen van een goede begroting voor het jaar 2013. 

 

Voorzitter we kunnen vaststellen dat we in de loop van het jaar relatief weinig verrassingen tegen 

komen. De ingezette financiële route blijkt een verstandige koers te zijn.  

Zo loopt alles naar omstandigheden goed, alleen kunnen we ons weinig tot geen wijzigingen 

permitteren op financieel vlak. 

De financiële kaders voor de begroting 2013 staan dan ook op dit moment redelijk vast. Wel zou het 

beleid van de nieuwe regering die we op 12 september gaan kiezen voor financiële beroering kunnen 

leiden. Zou dit zo zijn, dan kunnen we bij de vaststelling van de begroting in november wellicht hierop 

nog anticiperen. Voor u als college en de ambtelijke staf een spannende en drukke tijd. 

De fractie van ChristenUnie wenst u hierbij veel sterkte en inspiratie toe. 

 

Wel zijn er enkele zaken die we graag onder de aandacht brengen op basis van de gegevens tot nu toe. 

 

De fractie van ChristenUnie maakt zich zorgen om de ontwikkelingen binnen de W.M.O.       Blijft dit wel 

betaalbaar? Speciaal in relatie tot wat er volgende jaren vanuit de landelijke politiek op ons afkomt. 

Het is een moeilijke materie want het raakt vooral de zwakkeren in de samenleving. Veelal mensen die 

vanwege hun geestelijke of lichamelijke beperkingen van “anderen” afhankelijk zijn. 

Met namen de speciale voorzieningen lopen niet in de pas met de begroting.  

Wij weten, het heeft de volle aandacht van de portefeuillehouder, maar graag zouden wij ruimschoots 

voor het najaar bericht door middel van een eenvoudig memo worden geïnformeerd of zijn aanpak 

succes heeft/ wat de stand van zaken is. 

 

Een punt van aandacht is de verslaglegging over de WOZ bezwaren en beroepszaken. We weten dat 

naar aanleiding van onze (schriftelijke) vragen van enig tijd geleden de afdeling WOZ hiervoor aandacht 

heeft. De portefeuillehouder heeft overigens ook toegezegd dat het in het volgende jaarverslag een 

beter verslag komt. 

Voor onze beeldvorming zouden wij graag van u zodra alle zaken van 2011, maar zeker voor 1 november 

2012, zijn afgehandeld, een verslagje/memo ontvangen met de alle kosten die gemaakt zijn na het 

versturen van de aanslagen zijn gemaakt om de WOZ aanslagen te innen van het belastingjaar 2011. 
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Graag vernemen wij de mening/visie van het college over de kosten en baten van de afgehandelde 

bezwaar en beroeps-schrift procedures. 

 

Zorgen maken wij ons ook over het milieu. Duurzaamheid en het milieu komen vaak op de laatste plaats 

als er krapte is in de middelen. Graag aandacht hiervoor. Het moet niet zo zijn nu we in een financiële 

crisis verkeren het milieu het kind van de rekening te word. Uiteindelijk hebben we alleen onszelf en 

onze kinderen ermee.  

Ook het communiceren en instrueren van mensen die direct met het milieu bezig zijn is belangrijk. Een 

voorbeeld. Mijn collega raadslid is bioloog en ziet met leden ogen aan hoe elk jaar de sloten worden 

schoon gemaakt. Geschoren en geknipt liggen ze erbij het riet en het gras wordt afgevoerd maar helaas 

ook de voor het milieu belangrijke organisme dat op die plaatsen leeft. Is dat nou zo nodig.  

Nee met een goede aanpak kunnen de sloten naar de eisen van het Waterschap schoon zijn en toch het 

micro organisme in stand worden gehouden. De fractie van ChristenUnie wil graag onze expertise, die 

wij in huis hebben, gratis beschikbaar stellen. Om in overleg met de uitvoerende medewerkers en het 

waterschap te komen tot een aanpak die besparend werkt en goed is voor het milieu. Wij horen het 

graag van u of u hiervan gebruik wil maken. 

 

Wij willen u aansporen om haast te maken met de planvorming van het Raadhuisplein in Vrijhoeve.  Een 

nadeel van trage besluitvorming is de onzekerheid over de toekomst. De winkeliers worden verplicht om 

milieu technische verbeteringen aan hun koelapparatuur en winkelinterieur aan te brengen. Maar 

stellen deze investeringen uit omdat er geen duidelijkheid komt over de plannen. Dit werkt 

verpaupering en afname van klanten in de hand.  

Door maar met één, overigens niet onbelangrijke partij, te blijven overleggen kiezen andere partijen met 

ook goede perspectieve een andere weg en loopt men het risico de regie op de zaak te verliezen met de 

daaraan gekoppelde financiële gevolgen.  

Graag hiervoor verhoogde aandacht. 

 

Belangrijk is ook dat de doorsteek voor fietsers vanuit de Van der Duinstraat in Sprang naar Landgoed 

Driessen er snel komt. Al een aantal jaren is de doorsteek, tot op de laatste 50 meter na klaar. Als deze 

zou worden opengesteld zullen veel  

fietsers die vanuit kaatsheuvel naar de scholen gaan in Waalwijk hiervan gebruik maken en zal de 

overlast in de Molenstraat sterk verminderd worden.  

 

Voorzitter. De ontsluiting van bedrijventerreinen ten noorden van de A59 zijn een probleem.  

Toen wij laatst op werkbezoek waren bij een grote werkgever (250 tot 300 werknemers) die positief was 

over de medewerking van de gemeente tijdens zijn planontwikkeling en het bouwen van zijn bedrijf zij  
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ronduit dat de ontsluiting slecht was en hij dit bij de overwegingen om voor Waalwijk te kiezen over het 

hoofd had gezien. 

De ontsluitings wegen zijn niet berekend op het dagelijkse woon-werkverkeer van de werknemers. 

Dagelijks staan ze twintig tot dertig minuten in een file om het bedrijventerrein te verlaten. 

Dit vraagt om een snelle en goede aanpak. We kunnen ons inzetten voor het aantrekken van 

werkgelegenheid maar als we vervolgens niet zorgen dat deze mensen niet goed van en naar hun werk 

kunnen komen doen we iets goed fout. 

Met enige regelmaat hoor ik van werkgevers dat hun werknemers zoekende zijn naar andere 

mogelijkheden. 

Deze ontwikkelingen willen we niet. Wachten op de reorganisatie van de kruising A-59 en de N261 duurt 

gewoonweg te lang. Als men nu zou starten dan duurt het nog 3 jaar voor deze is uitgevoerd. Bovendien 

is het maar de vraag of het probleem dan is opgelost. 

Een modern bedrijventerrein met een ontsluiting via een paar smalle straatjes vraagt om oplossingen. 

En mogelijkheden zijn er en zeker al is het maar voor tijdelijk is. 

Het is immers best mogelijk om het bedrijventerrein Haven Zeven aan de westkant voor personenauto’s 

te ontsluiten via de Dellenweg naar de op en afrit van Sprang-Capelle West. 

En de financiering hoeft geen probleem te zijn het is immers positief  (of promotie) voor Haven Zeven. 

Graag hoor ik of de portefeuillehouder deze mogelijkheid al heeft onderzocht of dat hij dit op korte 

termijn wil doen. 

 

Voorzitter 25 april hebben wij u schriftelijke vragen gesteld over het collegebesluit om een 

sponsorbedrag van € 20.000, - beschikbaar te stellen voor de start van de Eneco Tour 2012. De 

antwoorden op deze schriftelijke vragen zijn voor ons niet bevredigend. 

Ronduit vreemd vinden wij het argument dat het volgens u verantwoord is om zoveel geld hieraan uit te 

geven,  omdat het maar een fractie van de kosten zijn waarvoor er in de eerste instantie om werd 

gevraagd. 

Dit lijkt op het kopen van iets dat men niet kan betalen maar toch gekocht wordt omdat het zo’n goeie 

deal is. 

U geeft zelf aan dat het evenement als de Eneco Tour 2012 op grond van de “Subsidieregeling 

Maatschappelijke Ontwikkeling 2011” niet voor subsidie in aanmerking komt, omdat activiteiten van 

commerciële aard zijn uitgesloten  

(artikel 2, lid 4, sub a). En alleen subsidiëring van culturele evenementen zijn toegestaan. Artikel 8, sub 3 

lid 4. Wij vinden het in deze tijd niet gepast om daaraan geld te besteden gezien de nieuwe ronde van 

bezuinigingen die er aan zit te komen. Wij zullen straks belangrijker zaken moeten laten schieten omdat 

u het geld al heeft uitgegeven.  

Het is overigens wel creatief gevonden om het promotiegeld voor verkoop van Haven Zeven te 

gebruiken voor het sponsoren. Wij van ChristenUnie vinden dit oneigenlijk gebruik van deze gelden. En  
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het schept precedenten voor andere situaties waarvoor ook geen gelden zijn gereserveerd. Het is ons 

inziens een betere ook promotie om een goede ontsluiting van het haventerrein te hebben. Dat zou dan 

mede gefinancierd kunnen worden vanuit deze pot. 

In de beantwoording wordt ook breed uitgemeten over een onverwachte meevaller. De voor doping 

gebruik geschorste Spanjaard Alberto Contador zal in Waalwijk weer zijn opwachting maken in het 

wielerpeloton. 

Ja voorzitter, dat is echt iets om trots op te zijn, de come back van een frauderende topsporter 

gebruiken om Waalwijk op de kaart te zetten. 

Het liefst zouden wij met een motie komen voorzitter om dit college besluit te herroepen. Maar we 

realiseren ons dat dit nogal wat commotie geeft. Hoewel over Waalwijk op de kaart zetten 

gesproken……………..Wij pleiten er dan ook voor om zaken van deze orde in de toekomst alleen niet in 

het college te bespreken en te beslissen maar in de gemeenteraad. 

 

Voorzitter, College, de zaak overziend mogen wij constateren, dat de uitvoering van het beleid, op een 

enkel punt na, bij het college in goede handen is. 

Wij danken daarvoor het college en alle ambtelijke medewerkers. Maar bovenal gaat onze dankbaarheid 

uit naar God, die hen daartoe de kracht heeft gegeven. En wensen u alle wijsheid toe voor het maken 

van de begroting van 2013 waar wij als er behoefte aan is onze bijdrage aan willen geven. 

  

 

Namens de fractie van de ChristenUnie.  

Leo van Helden 

Fractie voorzitter 

 

 


